
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 13/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Αντίθετοι οι κάτοικοι με την τοποθέτηση σταθμού “ΑΠΕ” στο Κοκκινάρι 

Γκιώνας»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Την έντονη αντίθεσή τους στην έγκριση από τη «Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας» 
(«ΡΑΕ»), για χορήγηση άδειας παραγωγής και αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας 
σε εγκατάσταση ισχύος 100MW, που θα λειτουργεί ως αιολικός σταθμός, στη θέση 
“Κοκκινάρι”, της Γκιώνας, εκφράζουν οι κάτοικοι της περιοχής. Όπως μας 
πληροφορούν, ανησυχούν για τις επιπτώσεις που θα επιφέρει η απόφαση αυτή στην 
περιοχή τους, καθώς, η συγκεκριμένη τοποθεσία διαθέτει πλούσιο ελατοδάσος 
Κεφαλληνιακής Ελάτης. Σημειωτέο, δε, ότι η περιοχή εντάσσεται στις 
προστατευόμενες περιοχές «Natura 2000», με κωδικό «GR42200014». Επίσης, 
βρίσκεται εντός Μόνιμου Καταφύγιου Θηραμάτων (ΜΚΘ,-ΦΕΚ305/Β/86), όπου εκτός 
των άλλων ενδημικών θηραμάτων, ενδημεί και το αγριόγιδο, που είναι σπάνιο είδος 
θηλαστικού για την πατρίδα μας.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να αναθεωρήσετε και να ακυρώσετε την ανωτέρω απόφαση της 
«Ρυθμιστικής Αρχής Ενέργειας», που αφορά στην χορήγηση άδειας παραγωγής και 
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας σε τοπικό αιολικό σταθμό, καθώς, εξ’ αιτίας της 
εν λόγω εγκατάστασης, θα προκύψει καταστροφή του φυσικού κάλλους στην άνω 
περιοχή, πράγμα που θα στερήσει μακροπρόθεσμα και αενάως για τις επερχόμενες 
γενιές τον υπέροχο γεωφυσικό της πλούτο, σε ένα Νομό ήδη επιβαρυμένο από τις 
εξορύξεις Βωξίτη; 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 
https://www.fokidanews.gr/72229/antithetoi-me-tis-vape-sto-kokkinari/  
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